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Locatie: Golfhuis Hitland IJsvogelzaal Datum vergadering: 23 maart 2023 
 
Organisator: Werkgroep Hitland Aanvang vergadering: 19:00 uur 
 
Voorzitter: A. Emons   Sluiting vergadering: 20:30 uur 
 
Notulist: M. Ruytenberg  
 
Aanwezig: Adri Emons, Martin Ruytenberg, Marijke Roggeveen,  
 
Gasten/nieuwe leden: Annelies Spruyt, Kees Breeman, Jos Schmets 
 
Afwezig:  Alex Wijnhold en Machiel van der Vlis met kennisgeving 
 
Ingekomen stukken:   
 
 

Verslag 
 

 
 
1. Opening en mededelingen / ingekomen stukken 

- In verband met de nieuwe aanwezige leden wordt een voorstelrondje gedaan. 
- De voorbereidingen voor het nieuwe gemaal zijn in gang gezet. Bomen zijn al gekapt. Hiervoor komt 

nieuwe aanplant terug. De bouw van het gemaal zal in de zomer starten. In de krant is er regelmatig 
nieuws over te vinden. 

- De overloop op de kruising Ouderkerkselaan en Molenweteringpad is vervangen. 
- Roxanne den Ouden heeft haar baan als communicatiemedewerker bij Hitland opgezegd. Zij gaat 

werken bij Gemeente Waddinxveen als communicatieadviseur. Astrid Daalder vervangt haar 
werkzaamheden. 

- Vraag: Is er een plattegrond beschikbaar waar de padnamen op staan? In Google Maps is alleen een 
gedeelte van het Langpad er in gezet.  
 

2. Verslag van 22 september 2022, doornemen/aanpassen actiepuntenlijst 
Vraag bij punt 5: Wat doen de vrijwilligers? Dit is een club die opkomt voor natuurgebieden. 
Vraag: Waar staat Werkgroep Hitland voor? Dit staat beschreven op de website van Hitland Park. Martin 
zal de link naar de leden sturen. 
Paden zijn een hekel punt in de natte periodes, heeft met te maken met het zware materieel dat er 
overheen rijdt. Vervangen van de paden is te vinden in de meerjaren onderhoudsplanning (MJOP). 
Het toekomstige nieuwe gemaal vervangt uiteindelijk beide gemalen maar in eerste instantie alleen het 
kleine gemaal. De sloten zullen ook nog worden verbreedt. 
Voorstel: Omdat er aangegeven is dat voor de gekapte bomen nieuwe herplant komt, is het wellicht een 
idee om meerdere soorten bomen terug te planten zoals fruit-, kastanje-, noten-, beuken- en/of 
eikenbomen. Is ook op de meedenkavond aan bod gekomen.  
 

3. Werven nieuwe leden 
Diverse aanmeldingen ontvangen via Roxanne en het door Marijke geplaatste krantenbericht. 
Allen zijn uitgenodigd om bij de vergadering aanwezig te zijn. 
Er is gekozen voor een bericht te plaatsen in de krant i.p.v. een interview te houden. Is het aantal nieuwe 
leden nu voldoende? Volgens het reglement is het maximum hiervoor 10 leden. 
Adri wil graag zijn rol als voorzitter overdragen. Hoe gaan we hier een juiste kandidaat voor vinden? 
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4. Toekomstvisie Hitland 
De Toekomstvisie van Hitland is van de website van Park Hitland gedownload. Adri wil er tijdens de 
bestuursvergadering van het Algemeen bestuur nog wel wat over zeggen. De vergaderingen van het 
Algemeen bestuur worden zowel in de avond als overdag gehouden.  
Er is van Alex Wijnhold een reactie gekomen op de visie: 
Hoewel ik er niet bij ben met de vergadering wil ik wel reageren op de toekomstvisie. Ik vind dat de 
wensen van bezoekers buiten Capelle en Zuidplas niet leidend moeten worden in de verdere invulling van 
de mogelijkheden in Hitland.  
De voornaamste assets/usp's, waaronder rust en de huidige invulling van de ruimte worden vooral 
gewaardeerd, dus ik zou dat koesteren. 
De natuurwaarden staan ook hier onder druk. Daar zou wat meer aandacht voor mogen zijn. De 
waterkwaliteit loopt achteruit, bramen en brandnetels rukken op. 
Parkeren in Hitland Noord meer mogelijk maken gaat ten koste van het gebied en volgens mijn 
waarneming is er geen tekort aan parkeergelegenheid.   
De Hitlandselaan wordt gebruikt als racebaan. Fietsers en wandelaars en scootmobielers kunnen deze 
weg niet veilig gebruiken. De aansluiting naar het IJsbaanpad wordt constant kapotgereden. Mensen met 
loophulpmiddelen of die moeilijk ter been zijn kunnen dan dit pad niet bereiken. Omdat ook de 
Hitlandselaan voor hen niet veilig is, is voor hen het Park eigenlijk niet bereikbaar. 
 
Voorheen werd Capelle Werkt ingezet om het park netjes te houden. Uit financieel oogpunt is dat 
wegbezuinigd. Er was te veel toezicht nodig op Capelle Werkt en het was te duur. 
Het financieel kader punt 1.3. wordt opgebouwd uit de bestemmingsreserve. Er is beperkt geld 
beschikbaar voor grote vernieuwingen. Het routine onderhoud zoals maaien e.d. en het vernieuwen van 
voorzieningen. De financiën worden de bottelnek. Misschien kan de provincie bijdragen? De 
natuurwaarden staan hoog in het vaandel, maar de bezoekers staan voorop. Het bestuur volgt daarin de 
directie van Hitland. Biodiversiteit is een breed begrip. 
Kan er wat meer aan de biodiversiteit gedaan worden? Terrein is wel erg stikstofrijk. Het is jammer dat dit 
niet wat meer aandacht krijgt.  
De film ‘Onder het maaiveld’ is een aanrader. De film besteedt ruim aandacht aan het stikstofprobleem.  
 

5. Rondvraag / afsluiting 
- Is al bekend wanneer de schouw gehouden wordt? Adri is daar al een tijd mee bezig bij het bestuur. 

Gevraagd of zij een voorstel willen doen. Volgende week, in de aankomende bestuursvergadering, zal 
hij daar weer naar vragen.   

- Bepalen datum volgende vergadering: er wordt besloten om die donderdag 14 sept te houden. 
 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:30 uur. 
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Actiepunten 

 
 

Ad Omschrij
ving 

Notulen Actie Foto 

1. Wandel-/ 
fietspaden 

De bruggen op het Moerpad en het Pettenpad 
kunnen in de herfst en winter glad worden. 
 
 
Kruisingen en kanten van paden worden kapot 
gereden door de zwaar materieel die 
onderhoudswerk verrichten. 
 
Molenwetering nabij Klaas Klinkertkade ernstig 
verzakt waar de kans op valgevaar groot is. 
 
 
 
 

Anti slip 
aanbrengen of 
behandelen 
 
Granulaat 
aanbrengen 
 
 
 
Repareren/ 
ophogen 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

2. Sloten/ 
oevers/ 
greppels 

Duikers van de greppels zijn in ieder geval deels 
vervangen. 

Schoon-
houden 

 

3. Wegaan-
duiding 

Padnamen zijn in Google Maps niet aangegeven. Toevoegen  

4. Driving-
range 

De verlichting op het gebouw van de Drivingrange is 
zeer verblindend voor de fietsers en voetgangers op 
de Ouderkerkselaan en voetgangers op het Haakpad 
die in de richting van de range lopen. 

?  
 

5. Honden-
strand 

Geen opmerkingen   

6. Parkeer-
plaats 

Geen opmerkingen   

7. Algemeen Gevelde bomen Langepad Eventueel 
vervangen. 
Wortelstokken 
lopen wel 
prachtig uit. 

 

  
Vergaderschema 2023 Werkgroep Hitland 
Locatie Golfhuis 
 

Donderdag  23 maart 19:00 – 21:00 uur 

Donderdag 14 september 19:00 – 21:00 uur 


